
Rada Miejska w Augustowie

PROTOKÓŁ NR LII/18

z obrad LII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej
Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. 3 Maja 60

28 sierpnia 2018 r.

W obradach sesji wzięło udział 18 radnych, co stanowi o prawomocności obrad 
– lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Ponadto w obradach udział wzięli:
- Burmistrz Miasta Augustowa,
- Skarbnik Miasta,
- pracownicy Urzędu Miejskiego,
- goście,
- mieszkańcy,
- przedstawiciele prasy.

Obrady rozpoczęto 28 sierpnia 2018 r. o godz. 16:10, 



2

a zakończono o godz. 19:30 tego samego dnia.
Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) utworzenia odrębnych obwodów głosowania,
b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama
nieruchomość,
c) ustalenia sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów,
d) ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli,
e)  ustalenia  kryteriów  i  trybu  przyznawania  nagród  dla  nauczycieli  za  ich  osiągnięcia
w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej.

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
7. Przyjęcie protokołu z obrad XLIX sesji Rady Miejskiej z 26.06.2018 r.
8. Zapytania i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad. 

Ad.pkt 1. 
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /1:59/.

Obrady  LII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  otworzył  Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –
Przewodniczący Rady Miejskiej. Powitał Państwa Radnych, Burmistrza Miasta, pracowników
Urzędu Miejskiego i gości /1:59/.
/Zgodnie z listą obecności na sali jest obecnych 18 radnych, co stanowi o prawomocności obrad/.

Ad.pkt 2     
Przyjęcie porządku obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu porządku obrad /2:31/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  przedstawił zaproponowany
porządek obrad /zał. nr 2/ i zapytał, czy ktoś chciałby wnieść do niego jakieś zmiany. 

Pan Wojciech Walulik  –  Burmistrz  Miasta  wniósł  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  w
punkcie 5 podpunktów f, g, h, i, j, k, l, ł dotyczących rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie /
2:56/:
-   ustalenia  wysokości  stawki  procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu  wartości
nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej,
-  Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów
położonych  w  rejonie  części  ulic:  Elektrycznej,  Tytoniowej  oraz  ulicy  Filtrowej,  zwanego
"Zakłady tytoniowe",
-  Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta  Augustowa  zwanego
"Lipowiec II",
-  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części
miasta Augustowa dla terenów położonych po wschodniej stronie ulicy Brzostowskiego,
- przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego miasta Augustowa,
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-  przyjęcia  programu redukcji  niskiej  emisji  na  terenie  Gminy Miasto  Augustów pt.  "Czyste
powietrze Augustowa" i określenia dotacji w ramach programu,
- zmian budżetu miasta na 2018 rok,
- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  zapytał,  czy ktoś Państwa
Radnych chciałby zabrać głos w temacie porządku obrad. 

W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Piotr Piłasiewicz /4:31/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:54/.

Pan  Marek  Sadowski  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /5:02/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:56/.

Pan  Tomasz  Bukłaho  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  zgłosił  wniosek  o
przegłosowanie porządku obrad w wersji zaproponowanej Państwu Radnym w zawiadomieniu o
sesji /5:58/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:17/.

Pan  Marek  Sadowski  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /7:23/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /7:43/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:25/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /9:42/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /10:20/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /10:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /10:53/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /10:57/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /11:38/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /11:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /15:30/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /15:32/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /15:50/.
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Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /15:50/.

W  dyskusji  głos  zabrała  osoba,  ale  jej  wypowiedź  nie  została  zarejestrowana  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /16:01/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /16:01/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /16:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /18:06/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /18:07/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /18:13/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /18:19/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /18:27/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /18:30/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /19:59/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /20:43/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /20:48/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /21:06/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /21:21/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /23:08/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /23:10/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /23:19/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /23:20/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /23:22/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /23:24/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /23:24/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /23:27/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /23:34/.
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Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /23:37/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /23:45/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /24:08/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /24:59/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /25:52/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /26:45/.

W dyskusji głos zabrała Pani Radna, ale jej wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu
wyłączonego mikrofonu /26:52/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /26:53/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /30:01/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /31:19/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /32:19/.

Przedstawiciel British American Tobacco S.A. /33:00/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /33:51/.

Pani Radna Sylwia Bielawska  zaproponowała, aby przedłożone we wniosku Pana Burmistrza
propozycje projektów uchwał zostały przegłosowane oddzielnie  /34:05/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /34:22/.

Pan  Marek  Sadowski  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /34:38/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /35:32/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /35:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /36:12/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /36:18/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /37:26/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /37:34/.

W  dyskusji  głos  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /37:46/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /37:46/.
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Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /38:03/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej 38:04/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /38:09/.

W  dyskusji  głos  zabrali  radni,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /38:13/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /38:16/.

W  dyskusji  głos  zabrali  radni,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /38:17/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /38:20/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /38:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /39:17/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /39:25/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /42:09/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /42:12/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /42:54/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  po wysłuchaniu argumentów
zaproponował porządek obrad, który był przedstawiony w materiałach na sesję, z rozszerzeniem
punktu 5 o  podpunkty dotyczące projektów uchwał w sprawie: 

-  Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów
położonych w rejonie części ulic: Elektrycznej, Tytoniowej; 

- zmian budżetu miasta na 2018 rok, 

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031. 

Jednocześnie  wycofał  swój  pierwszy  wniosek  dotyczący  przegłosowania  porządku  obrad
w podstawowej wersji /42:57/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /43:47/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /44:00/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /44:12/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /44:16/.
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Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod
głosowanie wniosek  Pana  Tomasza  Bukłaho  -  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej,
który sprowadza  się  do  tego,  aby  w  porządku  obrad  przedłożonym przez  Burmistrza  Miasta
dokonać  zmiany  polegającej  na  wykreśleniu  projektów  uchwał  zaproponowanych  w
podpunktach: f, h, i, j, k /44:52/.

Wyniki głosowania:
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Adam Cilulko,  Tomasz Dobkowski,  
Jerzy  Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  
Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  
Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (2)
Józef Świątkowski, Bogdan Wierzbicki 
NIEOBECNI (2)
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że Rada Miejska
przyjęła porządek obrad, który obejmuje część uchwał wniesionych przez Burmistrza Miasta /
46:14/.  

Ad.pkt 3
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  Augustowa  od  ostatniej  sesji  Rady
Miejskiej.
/Czas rozpatrzenia rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Burmistrza
Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej /46:46/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  punktu  3  porządku  obrad,  tj.  do  sprawozdania
z działalności  Burmistrza Miasta  Augustowa od ostatniej  sesji  Rady Miejskiej.  Udzielił  głosu
Panu Wojciechowi Walulikowi – Burmistrzowi Miasta /46:46/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta uzupełnił sprawozdanie /47:13/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /58:54/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Tomasz Dobkowski /58:58/.

Ad.pkt 4
Interpelacje i zapytania radnych.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego interpelacjom i  zapytaniom radnych /
59:21/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /59:21/.
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Pan Radny Dariusz Ostapowicz /59:37/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /59:48/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz poruszył następujące sprawy /59:55/:

1. Odniósł się do wystąpienia Burmistrz Miasta, w którym przedstawił rozwiązania dotyczące
m.in.  aktualnych  inwestycji.  Poinformował,  że  analizując  specyfikację  projektu  zastawy
przeciwwodnej na ujściu rowu melioracyjnego do Kanału Bystrego stwierdził pewne nieścisłości,
np. program funkcyjno-użytkowy powinien być załącznikiem nr 10 do specyfikacji, a jest tylko
plan sytuacyjny.  Są również inne „drobiazgi”,  które mogą wpłynąć na decyzję potencjalnych
wykonawców. Poprosił Pana Burmistrza o zobligowanie merytorycznego pracownika wydziału
inwestycji,  aby na posiedzeniu Komisji Rozwoju 30 sierpnia wyjaśnił tę kwestię, jak również
inne tematy, które jutro dostarczy do wydziału inwestycji w godzinach rannych. Poprosił  również
o zobligowanie radcy prawnego do wzięcia udziału w posiedzeniu Komisji Rozwoju, gdyż przy
obsłudze prawnej pewne wrażliwe kwestie mogą być wyjaśnione w bardzo prosty sposób. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:01:23/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz poruszył następujące sprawy /1:01:26/:

1. Zapytał  o  projekt  budowy  bazy  kajakarzy:  kiedy  spodziewane  jest  oddanie  obiektu,
czy dofinansowanie  nie  jest  zagrożone,  czy  został  ogłoszony  przetarg  na  wyposażenie.  Parę
miesięcy temu na posiedzeniu Komisji Rozwoju pojawił się ten  problem, który był zgłaszany
przez  urzędników,  a  mianowicie  chodzi  o  źle  wykonany projekt.  Zapytał,  czy  te  nieścisłości
zostały już poprawione,  ponieważ pamięta,  że drogi  były zaprojektowane na torfach.  Jeśli  są
wymagane jakieś dodatkowe roboty, to w jakiej kwocie ma zamknąć się ten projekt.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:02:16/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska poruszyła następujące sprawy /1:02:39/: 

1. Zapytała,  czy  z  racji  tego,  że  za  kilka  dni  staruje  nowy  rok  szkolny,  a  Pan  Kierownik
zauważył, że gimnazja są wygaszane, to czy uda się do lutego przyszłego roku, jak Pan Burmistrz
obiecał, przenieść świetlicę ze składziku na sprzęt sportowy w budynku po Gimnazjum nr 2, czy
uda  się  wygospodarować  salę  w  głównym  budynku,  gdzie  dzieci  przez  zimę  mogłyby
bezpośrednio korzystać z toalet i szatni, mieć swój kącik w sprzyjających warunkach.

2. Poprosiła  o  interwencję,  żeby  wykonawca  chodników  na  ul.  Orzeszkowej  i  ul.  Złotej
posprzątał teren, który traktuje jak magazyn (rozrzuconych jest bardzo dużo opakowań). Zwróciła
uwagę, że śmietnisko zrobione na działce przy ul.  Nadrzecznej   muszą oglądać mieszkańcy i
turyści, idąc nad jezioro.

3. Zapytała, czy udało się wyegzekwować od wykonawcy naprawę gwarancyjną dachu w Szkole
Podstawowej Nr 2.

4. Poprosiła o zamontowanie kolejnych koszy na psie odchody. Przypomniała,  że to zadanie
realizował  wydział  komunalny  jeszcze  z  Panią  Dorotą  Kaplą,  iż  były  kupowane  kolejne
pojemniki,  ale  nie  są  one  montowane.  Poprosiła  o  montowanie  pojemników  zgodnie  z
wytycznymi Pani Korzeniewskiej.
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5. Przypomniała wypowiedź Pana Kierownika, który wspominał, że przez dwa miesiące będą
jeszcze  dzieci  w  budynku  przy  ul.  Ogrodowej,  a  później  już  będą  w  nowym  budynku  na
ul. Mickiewicza. Zapytała, jak został rozwiązany problem dowozu posiłków, skąd będą te posiłki,
kto będzie je gotował. Pytanie też jest związane z działalnością MOPS, a mianowicie, kto miałby
dostarczać te posiłki. Przypomniała, że  kilkakrotnie był omawiany temat dostępu do samochodu,
z kierowcą, z odpowiednimi pojemnikami.

6. Zapytała, czy posiadamy informację, ile osób zgłosiło się do konkursu na stanowisko Prezesa
Wodociągi i Kanalizacje Miejskie Sp. z o.o. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:05:28/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz poruszyła następujące sprawy /1:05:30/:

1. Zapytała o etap zaawansowania inwestycji wydobywania borowin i o termin, kiedy borowina
pojawi się w augustowskich placówkach.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poruszył następujące sprawy /
1:05:48/:

1. Zapytała,  kiedy  można  spodziewać  się  ukończenia  prac  nad  zmianą  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego dla części Lipowca.  Chodzi głównie o dawny tartak.  Prace
trwają już jakiś czas, więc jakie są widoki, że wydarzy się to jeszcze w tej kadencji.

2. Zapytał,  kto  odpowiada  i  jak  można  wpłynąć  na  to,  aby  bezpieczniej  było,  jeśli  chodzi
o czystość na skateparku. Ostatnio miał miejsce wypadek, ponieważ wywróciło się dziecko. To
jest normalne i nic nadzwyczajnego, gdyby nie fakt, że to dziecko wywracając się pokaleczyło się
szkłami,  rozbitymi  butelkami.  Poinformował,  że  rozpoznał  sprawę,  rozmawiał  z  osobami
uczęszczającymi na skatepark, które stwierdziły, że szkło jest często rozbijane, butelki leżą kilka
dni i nikt ich nie sprząta. Użytkownicy skateparku często sami sprzątają, zamiatają, więc dobrze
byłoby,  aby  ktoś  dbał  o  czystość  na  tym  terenie,  ponieważ  zagrożone  jest  bezpieczeństwo
najmłodszych użytkowników.  

Pan Radny Mirosław Zawadzki poruszył następujące sprawy /1:07:16/:

1. Zapytał,  co  będzie  działo  się  w  najbliższej  przyszłości  z  planowaną  ulicą,  na  którą  jest
wykonany  projekt.  Chodzi  o  dojazd  od  ul.  Westerplatte  do  MPEC,  do  garaży.  Przypomniał,
że w Starostwie odbyły się konsultacje społeczne nad tym projektem, więc jakie będą dalsze losy,
kiedy jest planowana ta inwestycja.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:07:38/:

Pan Radny Piotr Piłasiewicz poruszył następujące sprawy /1:07:41/:

1. Zapytał  o  przyszłość  Wodociągów,  czy  będzie  rozpisany  konkurs,  czy  Pan  Burmistrz,
jako właściciel, będzie wybierał kogoś na niejasnych zasadach, tak jak w przypadku MPEC.

2. Zapytał,  co  z  zyskiem  wypracowanym  przez  spółkę  MPEC  za  2017  rok.  Przypomniał,
że Spółka  co  roku  przeznaczała  znaczącą  kwotę  zysku  na  dywidendę,  która  zasilała  budżet
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miasta. Podobno ta dywidenda w tym roku mogłaby wynosić 700.000 zł, tymczasem pieniądze
nie trafiły do budżetu.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:08:25/:

Pan Radny Tomasz Miklas poruszył następujące sprawy /1:08:30/:

1. Zapytał, jaki jest dalszy los budynku ATOL w centrum miasta, na który wiosną tego roku była
wykonana ekspertyza. Przedstawione były 4 warianty przebudowy, remontu,  kosztorys na każdy
wariant.  Zwrócił  uwagę,  że  mija  kolejny  sezon,  budynek  stał  pusty,  niewykorzystany,  i  nie
zaczęły się w nim żadne prace. Stwierdził, obserwując przebieg prac w mieście, że nie ma szans
na to, aby zdążyć do kolejnego sezonu z remontem tego budynku.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:09:21/.

Pan Radny Jacek Truszkowski poruszył następujące sprawy /1:09:25/:

1. Przypomniał,  że  w  lipcu  miały  miejsce  dwie  imprezy:  Endurance  i  Wystawa  Koni
Zimnokrwistych.  Plakaty  zapraszające  na  te  imprezy  były  rozwieszane  m.in.  na  wiatach
autobusowych. Zwrócił uwagę, że imprezy skończyły się już dawno temu, ktoś chętnie te plakaty
na  przystankach  rozwieszał,  natomiast  jest  kłopot  z  ich  zdjęciem.  Podobna  sytuacja  miała
miejsce, kiedy przyjeżdżał cyrk do Augustowie. Plakaty wcześniej są rozwieszone, natomiast po
wyjeździe  cyrku zdarzają  się  one  jeszcze  w różnych miejscach.  Poprosił  o  rozwiązanie  tego
problemu, aby razem z pozwoleniem wyegzekwować pobieranie pieniędzy za każdy niezabrany
plakat. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:10:41/:

Pani Radna Sylwia Bielawska poruszyła następujące sprawy /1:10:45/:

1. Poinformowała,  że  w  ciągu  ostatniego  tygodnia  występowały  potężne  awarie  oświetlenia
miejskiego  w  dużej  części  miasta.  Mieszkańcy  żyli  w  całkowitej  ciemności.  Awaria  została
usunięta  po  jej  telefonie  interwencyjnym  po  czterech  dniach.  Podziękowała  za  tę  naprawę.
Zapytała, czy wydział inwestycji ma jakiś plan dotyczący renowacji transformatorów, urządzeń
odpowiedzialnych za awarie, które zdarzają się non stop.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:11:22/.

Pan Radny Józef Świątkowski poruszył następujące sprawy /1:11:28/:

1. Pogratulował  Burmistrzowi  Miasta  uzyskania  porozumienia  z  Lidlem.  Zapytał,  czy  ul.
Łanowa zostanie wybudowana w tym roku, bo jeżeli nie, to poprosił o jej wyrównanie, ponieważ
jest tam bardzo dużo kolein. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:11:45/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki poruszył następujące sprawy /1:11:49/:

1. Zapytał,  czy  zostały  poczynione  jakieś  kroki  w  sprawie  porozumienia  z  Powiatem,
który deklaruje  chęć  wykonania  chodnika  po  wewnętrznej  stronie  ulicy  na  łuku ul.  Wypusty
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i ul. Arnikowa dla poprawy bezpieczeństwa osób idących po jezdni, po której przemieszczają się
pojazdy.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:12:17/.

Ad.pkt 5 a
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
utworzenia odrębnych obwodów głosowania /1:12:30/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie utworzenia odrębnych
obwodów głosowania. Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos /
1:12:30/.

Głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej
poddał projekt uchwały pod głosowanie /1:12:57/.

Wyniki głosowania:
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Adam Cilulko,  Tomasz Dobkowski,  
Jerzy  Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  
Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  
Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica 

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr LII/504/18 w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania została podjęta /1:13:52/.
/Uchwała Nr LII/504/18 – stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 5b
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość /
1:13:59/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody
na zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy,  której  przedmiotem  jest  ta  sama  nieruchomość.
Zapytał, czy Państwo Radni mają pytania, wątpliwości, propozycje zmian do projektu uchwały /
1:13:59/.

Głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej
poddał projekt uchwały pod głosowanie /1:14:19/.
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Wyniki głosowania:
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Adam Cilulko,  Tomasz Dobkowski,  
Jerzy  Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  
Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  
Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica 

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr LII/505/18  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy,  której
przedmiotem jest ta sama nieruchomość została podjęta /1:14:45/.
/Uchwała Nr LII/505/18 – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 5c
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  sieci  publicznych  przedszkoli
prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów.
/Czas  rozpoczęcia  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie  ustalenia  sieci
publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów /1:14:58/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  sieci
publicznych przedszkoli  prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów. Zapytał,  czy Państwo
Radni  mają  pytania,  wątpliwości,  propozycje  zmian  do  projektu  uchwały,  czy  Pan
Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej chciałby wypowiedzieć się w tej kwestii, jakie
jest stanowisko Komisji Społeczno-Oświatowej w powyższej sprawie /1:14:58/.

Pan  Adam  Wysocki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej  poinformował,
że Komisja  Społeczno-Oświatowa na  wczorajszym posiedzeniu  projekt  uchwały  zaopiniowała
jednogłośnie pozytywnie 5 głosami za /1:15:28/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
glosowanie /1:15:48/.

Wyniki głosowania:
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Adam Cilulko,  Tomasz Dobkowski,  
Jerzy  Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  
Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  
Józef Świątkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Jacek Truszkowski 
NIEOBECNI (2)
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Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica
Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr LII/506/18 w sprawie  ustalenia  sieci  publicznych przedszkoli  prowadzonych przez  Gminę
Miasto Augustów została podjęta /1:16:20/.
Uchwała Nr LII/506/18 – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 5 d
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie ustalenia
regulaminu wynagradzania nauczycieli /1:16:31/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w sprawie  ustalenia  regulaminu
wynagradzania nauczycieli. Udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Społeczno-Oświatowej /
1:16:31/.

Pan  Adam  Wysocki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej  poinformował,
że projekt  uchwały  był  opiniowany  na  posiedzeniu  Komisji  Społeczno-Oświatowej  23  lipca.
W wyniku  braku  opinii  Związku  Nauczycielstwa  Polskiego  Komisja  Społeczno-Oświatowa
jeszcze raz dyskutowała nad projektem tej uchwały. Komisja wysłuchała wyjaśnień Prezesa ZNP
i pozostała przy swojej opinii z poprzedniego posiedzenia, na którym pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w powyższej sprawie /1:16:49/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:17:30/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:17:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:18:02/

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /1:18:07/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:19:13/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /1:19:17/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:23:13/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /1:23:18/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:26:59/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /1:27:05/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:30:42/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:30:47/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:31:30/.
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Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /1:31:33/.

W  dyskusji  głos  zabrała  osoba,  ale  jej  wypowiedź  nie  została  zarejestrowana  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /1:32:55/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /1:32:58/.
W  dyskusji  głos  zabrała  osoba,  ale  jej  wypowiedź  nie  została  zarejestrowana  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /1:33:07/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:33:14/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:33:32/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /1:33:53/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:33:58/.

Mieszkaniec /1:34:09/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  projekt  uchwały
pod głosowanie /1:34:42/.

Wyniki głosowania:
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Adam Cilulko,  Tomasz Dobkowski,  
Jerzy  Dobrowolski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  
Tomasz  Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  
Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica 

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała
Nr LII/507/18  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  została
podjęta /1:35:23/.
/Uchwała Nr LII/507/18 – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 5 e 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród
dla  nauczycieli  za  ich  osiągnięcia  w  zakresie  pracy  dydaktycznej,  wychowawczej
i opiekuńczej.
/Czas  rozpoczęcia  punktu poświęconego projektowi uchwały  w sprawie  ustalenia  kryteriów i
trybu przyznawania nagród dla nauczycieli  za ich osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej,
wychowawczej i opiekuńczej /1:35:31/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do rozpatrzenia  projektu  uchwały  w sprawie  ustalenia  kryteriów i
trybu przyznawania nagród dla nauczycieli  za ich osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej,
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wychowawczej  i  opiekuńczej.  Udzielił  głosu  Panu  Przewodniczącemu  Komisji  Społeczno-
Oświatowej /1:35:31/.

Pan  Adam  Wysocki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej  poinformował,
że Komisja  Społeczno-Oświatowa  z  powodu  braku  danych  nie  opiniowała  projektu  uchwały
w powyższej sprawie. Pan Kierownik obiecał dostarczyć dokumenty, które świadczą o tym, jakie
zmiany zostały wprowadzone w uchwale /1:36:02/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:36:30/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu  omówił projekt uchwały /
1:36:39/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:41:12/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /1:41:19/.

W dyskusji głos zabrał Pan Kierownik, ale jego wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu
wyłączonego mikrofonu /1:42:15/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /1:42:15/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /1:42:26/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /1:42:28/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /1:42:42/.

Pani Radna Joanna Lisek /1:42:43/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /1:42:44/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /1:42:46/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /1:43:16/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:43:19/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:43:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:43:49/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:43:53/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:45:37/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /1:45:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:48:03/.
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Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:48:07/.

W  dyskusji  głos  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /1:48:38/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:48:43/.

W  dyskusji  głos  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /1:48:50/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:48:51/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:49:36/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:49:40/.

W dyskusji głos zabrał Radca Prawny, ale jego wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu 
wyłączonego mikrofonu /1:50:15/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:50:15/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:50:34/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:50:36/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:51:28/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:51:30/.

W dyskusji głos zabrał Radca Prawny, ale jego wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu 
wyłączonego mikrofonu /1:51:41/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:51:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:52:14/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /1:52:20/.

W dyskusji głos zabrały osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu 
wyłączonego mikrofonu /1:52:20/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /1:52:21/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:53:23/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:53:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:54:32/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:54:37/.
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W dyskusji głos zabrała osoba, ale jej wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu 
wyłączonego mikrofonu /1:54:47/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:54:49/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:55:16/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:55:20/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:55:23/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:55:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:55:24/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:55:26/.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady 
Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /1:55:26/.

Wyniki głosowania:
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Adam Cilulko,  Tomasz  Dobkowski,  Jerzy  Dobrowolski,
Aleksandra  Kleczkowska,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  
Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Filip Chodkiewicz 
NIEOBECNI (2)
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica 

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  Uchwała
Nr LII/508/18 w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli za ich
osiągnięcia  w  zakresie  pracy  dydaktycznej,  wychowawczej  i  opiekuńczej  została  podjęta  /
1:56:15/.
/Uchwała Nr LII/508/18 – stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 5 f
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  Miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  części  miasta  Augustowa  dla  terenów  położonych  w  rejonie  części  ulic:
Elektrycznej, Tytoniowej oraz ulicy Filtrowej, zwanego "Zakłady tytoniowe".
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta  Augustowa  dla  terenów
położonych  w  rejonie  części  ulic:  Elektrycznej,  Tytoniowej  oraz  ulicy  Filtrowej,  zwanego
"Zakłady tytoniowe" /1:56:25/.
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Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  Miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów położonych w rejonie
części  ulic:  Elektrycznej,  Tytoniowej  oraz  ulicy  Filtrowej,  zwanego  "Zakłady  tytoniowe".
Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania, zastrzeżenia do projektu uchwały, który był
przedłożony  na  posiedzeniu  Komisji  Rozwoju.  Udzielił  głosu  Zastępcy  Przewodniczącemu
Komisji Rozwoju /1:56:25/.

Pan  Piotr  Piłasiewicz  –  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  poinformował,
że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Rozwoju i został zaopiniowany pozytywnie /
1:57:16/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:57:44/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:57:52/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:58:21/.

Pan  Marek  Sadowski  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami  przedstawił  projektanta  planu,  a  następnie  omówił  projekt  planu.
Poinformował, że głosowanie powinno odbywać się dwuetapowo. Pierwsze głosowanie dotyczy
nienaruszania  przez  plan  miejscowy  ustaleń  Studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Augustowa,  a  drugie  głosowanie  powinno  być  nad
całością uchwały/1:58:46/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:04:18/.

W dyskusji zabrali głos:
Asystent społeczny Posła RP Krzysztofa Jurgiela /2:04:34/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:05:49/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:06:03/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:06:10/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  Uzdrowiskowej  poinformowała,  że
Komisja  Uzdrowiskowa na posiedzeniu 8 maja projekt  miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie /2:06:32/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że do projektu
Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  miasta  Augustowa  dla  terenów
położonych  w  rejonie  części  ulic:  Elektrycznej,  Tytoniowej  oraz  ulicy  Filtrowej,  zwanego
"Zakłady tytoniowe"  nie złożono uwag. Projekt planu był wyłożony do publicznego wglądu od 6
lipca  do 23 lipca  br.  Pierwsze  głosowanie  będzie  dotyczyło  stwierdzenia  przez  Radę
nienaruszenia  zapisów  Studium  przez  przedłożony  dokument.  Zaprosił  Państwa  Radnych  do
udziału w głosowaniu /2:07:01/.

Głosowano w sprawie:
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1.  Głosowanie  nad  stwierdzeniem  nienaruszenia  przez  Miejscowy  plan  zagospodarowania
przestrzennego  części  miasta  Augustowa  dla  terenów  położonych  w  rejonie  części  ulic:
Elektrycznej,  Tytoniowej oraz ulicy Filtrowej,  zwanego „Zakłady tytoniowe” ustaleń Studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa. 

Wyniki głosowania:
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Adam Cilulko,  Tomasz  Dobkowski,
Aleksandra  Kleczkowska,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  
Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  
Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (2)
Jerzy Dobrowolski, Magdalena Śleszyńska 
NIEOBECNI (2)
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że Państwo
Radni  stwierdzili,  że  przedłożony  projekt  planu  nie  narusza  ustaleń  Studium  uwarunkowań
i kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Augustowa.  Następnie  poddał  pod
głosowanie projekt uchwały /2:07:57/.

Głosowano w sprawie:
2.  Głosowanie  nad  przyjęciem  uchwały  w  sprawie  Miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  części  miasta  Augustowa  dla  terenów  położonych  w  rejonie  części  ulic:
Elektrycznej, Tytoniowej oraz ulicy Filtrowej, zwanego „Zakłady tytoniowe”. 

Wyniki głosowania:
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Adam Cilulko,  Tomasz  Dobkowski,
Aleksandra  Kleczkowska,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  Tomasz  Miklas,  
Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Jerzy Dobrowolski
NIEOBECNI (2)
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica 

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  Uchwała
Nr LII/509/18 została podjęta /2:08:34/.
/Uchwała Nr LII/509/18 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

Przedstawiciel BAT „Tobacco” S.A. /2:08:54/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:09:14/.

Ad.pkt 5l
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2018 rok.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  na  rok
2018 /2:09:16/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta
na rok 2018. Udzielił głosu Przewodniczącej Komisji ds. Budżetu /2:09:16/.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  poinformowała,
że projekt  uchwały  był  poddany  zaopiniowaniu  na  wczorajszym  posiedzeniu  Komisji  ds.
Budżetu. Wszyscy członkowie Komisji wstrzymali się od głosu /2:09:33/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  udzielił głosu Skarbnikowi
Miasta /2:09:51/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały /2:09:58/.

Kierownik  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki  Nieruchomościami  zabrał  głos,  ale
jego wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego mikrofonu /2:12:36/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /2:12:37/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /2:12:40/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /2:12:47/.

Pan  Burmistrz  zabrał  głos,  ale  jego  wypowiedź  nie  została  zarejestrowana  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /2:12:50/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /2:12:52/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:15:44/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:15:52/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:20:07/.

Pan Radny Józef Świątkowski /2:20:10/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:20:29/.

/W  dyskusji  głos  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /2:20:58/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:20:59/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:22:20/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:22:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:22:45/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:22:45/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /2:23:20/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:23:25/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /2:23:47/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:23:58/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:24:33/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:24:58/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:25:27/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:25:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:25:29/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /2:25:35/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:26:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:27:41/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /2:27:45/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:28:17/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /2:29:25/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:29:57/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:30:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:30:48/.

Pan  Burmistrz  zabrał  głos,  ale  jego  wypowiedź  nie  została  zarejestrowana  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /2:31:09/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:31:16/.
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Pan  Bartosz  Cieśluk  –  Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /2:31:23/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:31:39/.

Pan  Bartosz  Cieśluk  –  Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /2:31:39/.
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:31:50/.

Pan  Bartosz  Cieśluk  –  Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /2:31:51/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:32:40/.

Pan  Bartosz  Cieśluk  –  Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /2:32:59/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:33:10/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:33:11/.

Pan  Bartosz  Cieśluk  –  Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /2:33:11/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:33:55/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:33:59/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:34:27/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /2:34:30/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:35:35/.

Pan  Bartosz  Cieśluk  –  Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /2:36:04/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:36:29/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /2:36:31/.

Pan  Bartosz  Cieśluk  –  Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /2:37:20/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /2:37:31/.

Pan  Bartosz  Cieśluk  –  Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /2:37:40/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /2:37:41/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:38:12/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:38:13/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /2:38:38/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:39:15/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /2:39:24/.

W  dyskusji  głos  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /2:39:42/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /2:39:44/.

Głos  zabrał  Pan  Burmistrz,  ale  jego  wypowiedź  nie  została  zarejestrowana  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /2:39:48/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /2:39:51/.

W  dyskusji  głos  zabrały  osoby,  ale  ich  wypowiedzi  nie  zostały  zarejestrowane  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /2:39:59/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz /2:40:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:40:03/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:40:04/.

Głos  zabrał  Radca  Prawny,  ale  jego  wypowiedź  nie  została  zarejestrowana  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /2:40:15/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:40:16/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:41:19/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:41:25/.

Głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej
poddał projekt uchwały pod głosowanie /2:42:05/.

Wyniki głosowania:
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (10)
Tomasz Bukłaho, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz,
Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
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Sylwia  Bielawska,  Filip  Chodkiewicz,  Aleksandra  Kleczkowska,  Magdalena  Śleszyńska,  
Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski 
BRAK GŁOSU (2)
Adam Cilulko, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica 

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  Uchwała
Nr LII/510/18 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018 została podjęta /2:42:44/.
/Uchwała Nr LII/510/18 – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 5ł
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta
Augustowa na lata 2018-2031.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu poświęconego projektowi  uchwały w sprawie  zmian
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031 /2:42:55/.

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej
Prognozy  Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2018-2031.  Poprosił  Panią  Aleksandrę
Kleczkowską - Przewodniczącą Komisji ds. Budżetu o zreferowanie obrad Komisji /2:42:55/.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  przypomniała,
że na posiedzeniu Komisji ds. Budżetu nie był omawiany projekt uchwały w powyższej sprawie /
2:43:14/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały /2:43:28/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  projekt  uchwały
pod głosowanie /2:45:45/.

Wyniki głosowania:
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Chodkiewicz,  Jerzy  Dobrowolski,  
Aleksandra  Kleczkowska,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Bogdan  Wierzbicki,
Adam Wysocki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Adam Cilulko, Tomasz Dobkowski, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Magdalena Śleszyńska,
Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (2)
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica 

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  Uchwała
Nr LII/511/18 w sprawie zmian Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta  Augustowa na lata
2018-2031 została podjęta /2:46:15/.
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/Uchwała  Nr  II/511/18  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta
Augustowa na lata 2018-2031 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 6 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego odpowiedziom na interpelacje i zapytania
/2:46:28/.
Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Rada
Miejska  przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  punktu  6  porządku  obrad  poświęconego
odpowiedziom na interpelacje i zapytania radnych. Zapytał Radcę Prawnego, czy Pan Burmistrz,
który  dzisiaj  musiał   opuścić  posiedzenie,  upoważnił  kogoś  do  udzielenia  odpowiedzi  na
interpelacje podczas sesji /2:46:28/.

Pan Andrzej  Chmielecki  –  Radca  Prawny  odpowiedział,  że  Pan  Burmistrz  nie  upoważnił
go do udzielenia odpowiedzi na interpelacje. Stwierdził, że Skarbnik Miasta również nie został
do tego upoważniony, więc Pan Burmistrz odpowie na interpelacje drogą pisemną /2:46:48/.

Skarbnik Miasta /2:47:04/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:47:05/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:47:06/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /2:47:36/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:48:04/.

Ad.pkt 7 
Przyjęcie  protokołów  z  obrad:  L sesji  Rady  Miejskiej  z  23.07.2018  r.  i  LI  sesji  Rady
Miejskiej z 31.07.2018 r.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu protokołów z obrad: L sesji
Rady Miejskiej z 23.07.2018 r. i LI sesji Rady Miejskiej z 31.07.2018 r. /2:48:28/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do przyjęcia protokołów z obrad: L sesji Rady Miejskiej z 23.07.2018
r.  i  z  LI  sesji  Rady  Miejskiej  z  31.07.2018  r.  Chciałby,  aby  dokumenty  zostały  osobno
przegłosowane.  Zapytał,  czy  Państwo  Radni  mają  uwagi,  pytania,  sugestie  zmian  dotyczące
protokołu  z L sesji  RM.  Uwag  nie  zgłoszono  i  Pan  Przewodniczący  poddał  protokół  pod
głosowanie /2:48:28/.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z obrad L sesji Rady Miejskiej z 23.07.2018 r.. 

Wyniki głosowania:
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Adam  Cilulko,  Jerzy  Dobrowolski,  Aleksandra
Kleczkowska,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  
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Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,  
Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (2)
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że protokół został
przyjęty.  Następnie zapytał, czy Państwo Radni mają pytania, uwagi dotyczące protokołu z obrad
LI  sesji  Rady  Miejskiej  z  31.08.2018  r.  Uwag  nie  zgłoszono  i  Pan  Przewodniczący  poddał
protokół pod głosowanie /2:49:45/.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z obrad LI sesji Rady Miejskiej z 31.07.2018 r. 

Wyniki głosowania:
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Adam  Cilulko,  Jerzy  Dobrowolski,  Aleksandra
Kleczkowska,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  
Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  Bogdan  Wierzbicki,  
Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (2)
Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że protokół został
przyjęty /2:50:12/.

Ad. pkt 8 
Zapytania i wolne wnioski.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  zapytaniom  i  wolnym  wnioskom  /
2:50:17/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej poinformował,  że  Rada
Miejska przystąpi obecnie do rozpatrzenia punktu 8 porządku obrad poświęconego zapytaniom
i wolnym wnioskom. Przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Przewodniczącego i Rady
Miejskiej, dołączoną do systemu e-Sesja /2:50:17/. 

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /2:56:05/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:56:20/.
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Głos  w  dyskusji  zabrała  osoba,  ale  jej  wypowiedź  nie  została  zarejestrowana  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /2:57:16/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:57:21/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /2:58:46/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:59:35/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:59:37/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:01:30/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:01:37/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:05:00/.

Mieszkaniec /3:05:17/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:07:15/.

Mieszkaniec /3:07:16/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:07:34/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:07:48/.

Mieszkaniec /3:08:12/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:08:11/.

Mieszkaniec /3:08:13/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:08:21/.

Mieszkaniec /3:08:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:08:42/.

Pan Radny Piotr Pilasiewicz /3:08:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:09:31/.

Mieszkaniec /3:13:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:13:48/.

Mieszkaniec /3:13:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:13:57/.



28

Mieszkaniec /3:15:58/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:15:46/.

Mieszkaniec /3:15:49/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:15:57/.

Mieszkaniec /3:16:01/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /3:16:03/.

Mieszkaniec /3:16:04/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:16:11/.

Mieszkaniec /3:16:36/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:17:37/.

Mieszkaniec /3:18:20/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:18:44/.

Ad. pkt 10 
Zamknięcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /3:18:47/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku
obrad zamknął obrady LII sesji Rady Miejskiej w Augustowie /3:18:47/.

           Przewodniczący
Rady Miejskiej w Augustowie

          Filip Jerzy Chodkiewicz

Przygotował(a): Beata Filipow
________________________________________
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk – stanowi załącznik do niniejszego protokołu.


